



Conference Preview 會議預覽

Asia Funeral and Cemetery Expo & Conference (AFE) always acts as a platform that welcomes all industrial professionals from different cultures and sectors. The theme this year is "Explore, Go Beyond". The 3-day Conference covers topics ranging from funeral market in Indonesia to industry challenges in Brazil which will be discussed by the worldwide industrial professionals.

亞洲殯儀及墓園博覽暨會議 (AFE) 一直提供一個國際交流平台，匯聚不同文化及界別人士。是屆的主題為「探索可能，超越界限」。為期 3 天的會議將廣泛涵蓋主題，由印尼的殯葬市場，至巴西業界所面臨的挑戰，均會由全球多位業界專家逐一探討。

A detailed Conference schedule is available now. SAVE THE DATE!

國際會議及活動概覽現已公佈，到時見！

CLICK HERE For More Information

按此查看更多資訊

Speaker Profile 講者簡介

Mr. Guang-tsan Tsao received a master's degree of computer science and information engineering at Tamkang University in Taiwan and graduated from San Francisco Art Institute in USA. He was the Chairman of Guilin Yuzi Paradise in China, Chairman of Be Fun Cooperation in Taiwan and Founder and Executive Director of Multimedia Association in Taiwan. At present, he is the Chairman of ChinPaoSan Group, Director of Teresa Teng Foundation and Director of Nonprofit Organization Juming Culture and Education Foundation in Taiwan.

曹光潔先生為台灣淡江大學研究所資訊工程碩士，並曾於美國舊金山藝術學院畢業。他曾任中國桂林愚自樂園董事長、台灣歡樂資源國際股份有限公司董事長，及中國多媒體協會創辦人及常務理事。現時，他是台灣金寶山集團董事長、鄧麗君文教基金會董事，及朱銘文教基金會董事，致力服務業界。

Mr. Tsao will share his perspective on funeral through art and technology. 曹先生將分享他以文化藝術及創新科技，如何落實正確的殯儀觀念。



Mr. Guang-tsan Tsao
曹光潔先生

Arranger Training 專業培訓

NFDA Arranger Training will come to Hong Kong for the first time on May 13!

NFDA 專業培訓將於 5 月 13 日首次於香港舉辦！

Read More 閱讀更多>>

Australia Tour 澳洲交流團

The 6-day tour will be held on 17-22 May to understand the funeral industry in Australia and enhance cultural exchange. 為更了解澳洲殯葬業及促進文化交流，為期 6 天的澳洲交流團將於 5 月 17-22 日舉行。

Read More 閱讀更多>>

Call For Delegates 預先登記參加會議

Online pre-registration is now officially launched! Register to secure your place and enjoy special offer!

網上預先登記系統現已土熱啟動！立即登記享用優惠！

Read More 閱讀更多>>

Comprehensive and Valuable Platform for Knowledge and Innovation
Discover Funeral Trend and Opportunities at AFE

PRE-REGISTER FOR EXPO & CONFERENCE AT www.AsiaFuneralExpo.com

14- 16 May, 2019 at Hong Kong Convention and Exhibition Center